
 
 
 
 
 

ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ 7η  
ΑΡΙΣΤΕΡΗ ΚΙΝΗΣΗ ΙΟΝΙΟΥ 

 
 

Πολιτική αξιοποίησης Μνημείων και Αρχαιολογικών Χώρων βάσει απόφασης 
ληφθείσης από το Περιφερειακό Συμβούλιο Ιονίων Νήσων. 

 
 

Το Περιφερειακό Συμβούλιο στη Συνεδρίασή του τον Νοέμβριο του 2017 
αποδέχτηκε ομόφωνα την πρόταση που καταθέσαμε με θέμα ¨Προγραμματισμός 
Ανάδειξης και Αξιοποίησης Αρχαιολογικών Χώρων και Μνημείων της Επτανήσου¨. 
Η αναγκαιότητα υλοποίησης αυτής της πρότασης είναι πλέον επίκαιρη και 
απαραίτητη λόγω της ¨υφέρπουσας φημολογίας¨ περί μεταβίβασης των ως άνω 
χώρων στο Υπερταμείο. Επιβάλλεται δηλαδή μια ηγεμονική πολιτική εκ μέρους της 
ΠΙΝ, έτσι ώστε μέσα από την πολιτική ανάδειξης του προβλήματος να 
πρωτοστατήσει η ίδια παίρνοντας στα χέρια της το εγχείρημα της λειτουργίας τους, 
όπως προσδιορίζεται στην ήδη ψηφισθείσα πρόταση με συγκεκριμένο σχέδιο 
διαχείρισης να αποτρέψει την όποια ¨θολή πορεία¨ μεταβίβασης σε ¨τρίτους¨. 
 
ΕΠΕΡΩΤΑΣΘΕ: ‘Ένα χρόνο μετά ποιες ενέργειες προτίθεται να πράξει ή έχει ήδη 
δρομολογήσει η Περιφερειακή Αρχή, έχοντας ήδη πάρει θέση για την αξιοποίηση και 
ανάδειξη των μνημείων της Επτανήσου  καθώς και των αρχαιολογικών χώρων ιδίως 
μετά την υφέρπουσα φημολογία περί μεταβίβασης στο Υπερταμείο των ως άνω 
χώρων. 
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